



Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







分 行程要点

◆全程无购物◆

史诗级最新旅游度假胜地:

- ❖ 海花岛:占地面积:8平方公 里耗资 1600 亿元, 历时 12 年打造而成, 海南自贸港靓丽的新名片! 600 位国际 设计大师的杰作!
- ❖ 全球震撼: 灯光秀! 史诗级光影 盛宴中国投资最大的最酷炫的海岛灯光 视觉大秀! 联袂国际舞美灯光设计大师 沙晓岚倾力打造, 运用最新理念与科技 打造了海花岛不夜城的压轴大戏!
- ◆ 国家 5A 级景区: 槟榔谷
- ◆ 5A 级景区: "寿比南山不老松"的 南山, 观世界上最高的 108 米南海 观世音菩萨
- 5A 级景区: 大小洞天
- 鹿回头公园
- 天涯海角
- ◆ 博鳌水城成立会址



风味美食

椰子鸡、南山素宴、 温泉鹅风味、文昌鸡风味 东山羊加积鸭风味 水果宴



住宿

全程4星+5星酒店

特别安排 1 晚海花岛 5 星酒店: 欧堡酒

店. 尽享欧洲风情

三亚: 柏栎度假酒店或同级

兴隆:博鳌佰悦湾真如酒店或同级

海口:鑫源温泉酒店或同级

必须自费项目

红色娘子军演艺 + 亚龙湾玫瑰谷含电 瓶车 + 福山咖啡 = RMB480/人

推荐自费: 三亚千古情=RMB330/人



第一天: 新加坡 > 海口-博鳌-兴隆 (晚 餐)

从新加坡飞抵海口机场, 专人机场迎接, 前往琼海市, 观万泉河, 入住回酒店。

第二天:兴隆-三亚 (早/午/晚餐) 早餐后游览参观著名国际会议组织亚洲 论坛:【博鳌水城成立会址】,乘坐游 船前往风水宝地: 玉带滩。观三江汇流 神奇景观, 每年亚洲各国首脑和商业巨 贾在博鳌水城相聚。结束后前往三亚途 观石梅湾,观海岸守护者"青皮林"自 然保护区。游览被誉为国家级旅游度假 区的【亚龙湾旅游度假区】及【亚龙湾 玫瑰谷(含电瓶车)】(必须自费)。

第三天: 三亚 (早/午/晚餐)

早餐后(车览)又被称作亚洲第一滨海大 道的【椰梦长廊】, 时时挡住视线的是 美丽的三亚湾, 椰影婆娑; 椰影外, 湛 蓝的大海边, 洁白的沙滩上, 到处是躺 着、追着、嬉戏着……, 尽享慢调生活 的市民和游人。游览国家 4A 级景区: 【天涯海角】,晚餐后入住酒店,晚上 观看【红色娘子军演艺】(必须自费) 大型椰海实景演出。

第四天:三亚 (早/午/晚餐)

早餐后乘车欣赏椰梦长廊和世界小姐选 美之地"美丽之冠", 游览国家 5A 级 景区: "寿比南山不老松"的【南 山】, 观世界上最高的 108 米南海观 世音菩萨, 湛蓝的海水, 洁白的佛像, 美得恍若人在画中游, 品尝南山素斋。 参观国家 5A 级景区:【大小洞天】, 被誉为 "海南 800 年山水第一名胜" 感受洞天福地。6000 年"不老松"小 花龙血树被称为:植物界大熊猫。晚餐 后入住三亚皇冠假日酒店。

第五天: 三亚 (早/午/晚餐)

早餐后游览 国家 5A 级景区:【槟榔 谷】, 最原生态的海南少数民族黎族和 苗族,独有的"纹面纹身",被人类学 家称为海南岛"敦煌壁画",绝不会流 传后世。游览【鹿回头山顶公园】。晚 上可欣赏巨资打造震撼演绎《三亚千古 情》(推荐自费)一生必看的演出,最 难忘的海南回忆,被誉为海南岛"一号 工程"呈现梦幻魅力的视觉盛宴。

第六天: 三亚-海花岛 (早/午/晚餐) 早餐后乘车前往儋州【海花岛】,入住 后可根据年龄和兴趣从以下乐园馆选择 游览:

A 海洋乐园馆: 观看企鹅, 白鲸, 北极 熊,海狮,海豹的等海洋世界。

B 水上王国馆: 年轻人的最爱, 尽情享 受和体验世界一流的玩水设施。晚上可 欣赏灯光秀。



第七天:儋州-海口 (早/午/晚餐)

早餐后自由活动,可自由前往:风情街, 婚礼庄园,双子沙滩,博物馆群。中午 离开海花岛, 乘车前往海口, 途中前往 品尝一杯长寿之乡【福山咖啡】(必须 自费)-澄迈福山富晒土地咖啡豆研磨 咖啡。游览【海口火山口-雷瓊世界地 質公園】, 车观美丽的西海岸滨海风光. 游南洋特色的【骑楼老街】, 自费品尝 当地特色小吃。晚餐后入住酒店休息。

第八天:海口分 新加坡 (早餐)

送机前往机场, 搭乘航班返回美丽家园 新加坡。



TOUR HIGHLIGHTS!

♦ NO SHOPPING TOUR ♦

- Haihua Island
- · World Class Light Show
- · National 5A Tourist Attraction: Binglanggu
- · 5A Tourist Attraction: Nanshan Cultural Tourism Zone –the world's tallest 108-meter Nanhai Guanyin (South Sea Guanyin) statue.
- 5A Tourist Attraction: Daxiao Dongtian (Big and Small Cave Heaven)
- · Luhuitou Park
- · Tianya Haijiao "End of the World"
- · Bo'ao Water Town Establishment Site



ACCOMMODATION

Hotel: Local 4*& 5* hotel Special Arrangement: 1 Night 5* Hotel in Haihua Island: Oubao Hotel or similar

SanYa: Paxton Vacances Hotel or

similar

XinLong: Qionghai Boao Baiyuewan Zhenru Hotel or

HaiKou: XingYuan Hotel or

similar

Compulsory Tour

Red Detachment of Women Performance + Yalong Bay Rose Valley (including eco car) + Fushan Coffee = RMB480/pax

 Recommended optional activity: Sanya Qianguqing Show = RMB330/pax



DAY 1 SINGAPORE → HAIKOU -BO'AOZHEN - XINLONG (D)

Assemble at Changi International Airport for your flight to Haikou. Upon arrival, proceed to Qionghai City, visit Wanquan River, after dinner, check in to the hotel.

DAY 2 XINLONG - SANYA (B/L/D)

breakfast, visit After the famous International Conference Organization Asian Forum: [Boao Water City Founding Site, take a cruise to the Feng Shui treasure land: Yudai Beach. Watch the magical scenery of the confluence of three rivers. Then proceed to Sanya Shimei Bay and the coastal guardian "Qingpilin" Nature Reserve. Visit the [Yalong Bay Tourist Resort] and [Yalong Bay Rose Valley (including eco car)], which are known as national tourist resorts (Compulsory Tour)

DAY 3 SANYA (B/L/D)

After breakfast, we will drive by the elegant "Coconut Dream Corridor", also known as Asia's No. 1 Coastal Boulevard flanking the beautiful Sanya Bay. Then we will visit the national 4A-level scenic spot: "End of the World", check in to the hotel after dinner. In the evening, watch the large-scale coconut sea live performance of "The Red Detachment of Women" (Compulsory Tour).

DAY 04 SANYA (B/L/D)

After breakfast, we will drive pass "Coconut Dream Corridor" and the "Crown of Beauty", the place where the Miss World beauty pageant takes place. Visit the national 5A-level scenic spot: "Nanshan". See the world's tallest 108-meter Nanhai Guanyin Bodhisattva, Taste the vegetarian food of Nanshan. Visit the national 5A-level scenic spot: [Da Xiao Dongtian]. The 6,000-year-old "immortal pine" small-flowered dragon blood tree is known as the giant panda of the plant world. After dinner, check in to Crowne Plaza Sanya.

DAY 5 SANYA (B/L/D)

After breakfast, visit the National 5A Scenic Spot: [Binglanggu], the most primitive Hainan ethnic minorities Li and Miao, with their unique "face tattoos", which are called the "Dunhuang murals" of Hainan Island by anthropologists. Visit [Luhuitou Peak Park]. In the evening, enjoy the performance of "Sanya Eternal Love" (Compulsory Tour), a must-see performance in your lifetime.

DAY 6 SANYA (B/L/D)

After breakfast, we will drive to **Danzhou** [Ocean Flower Island]. After checking in, you can choose to visit the following parks and pavilions according to your age and interests:

A Ocean Park Pavilion: Watch the ocean world of penguins, beluga whales, polar bears, sea lions, seals, etc.

B Water Kingdom Pavilion: The favorite of young people, enjoy and experience world-class water facilities. You can enjoy the light show at night.

DAY 7 DANZHOU - HAIKOU (B/L/D)

After breakfast, spent some free time at Custom Street, Wedding Manor, Twin Beach, and Museum Group. At noon, you will leave Ocean Flower Island and head to Haikou. On the way, you will taste a cup of longevity town [Fushan Coffee] (Compulsory Tour). Visit [Haikou Crater-Leiqiong World Geological Park], drive pass beautiful west coastal scenery, visit the Nanyang-style [Haikou Arcaded Str], and taste local special snacks at your own expense. After dinner, check in to the hotel and rest.

DAY 8 HAIKOU → SINGAPORE (B)

After breakfast, transfer to the airport for your flight back to Singapore.



REMARKS:

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4. Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险.

祝君旅途愉快!!!

HAVE A NICE TRIP!!!